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1. 描写风景的英语优美句子

 一条条小河宛如蓝色的缎带缠绕着一望无际的绿色田野，远处一座座造型古朴、色彩和谐的小
屋，一派美丽动人的田园风光！

A creek twines the vast green field just like the blue color satin ribbon, a distant place modelling is being plain,
color harmonious hut, a school of beautiful moving rural scenery! 

一座座古老的风车，风车的风叶像张开的翅膀，迎风转动，与绿草、野花构成了独特的景致更为
这童话般世界增添神奇色彩！

An ancient windmill, windmill’s wind leaf opens likely the wing, rotates against the wind, with the green
grass, the wild flower constituted the unique view this fairy tale world addition mysterious color! 

一对对色彩鲜艳、精致绚丽，象征着甜蜜爱情的木鞋！还有那华丽的郁金香倾倒无数情人⋯⋯ 

郁金香飘香的季节，娇艳妩媚的女孩的笑容如花传芬芳⋯⋯ 

幽幽湖边，风车，绿草，小房，多惬意 

红红火火郁金香花田，阵阵芳香，风车悠悠转！这是梦吗？

A right color bright, fine gorgeous, is drafting the happy love sabot likely! Also has that magnificent tulip to
fall the season which innumerable sweetheart 。。 the tulip smells as sweet, the tender and beautiful
charming girl’s smiling face like flower passes on fragrantly 。。 

Spooky bund, windmill, green grass, den, satisfied prosperous curcuma fragrant flowers field, intermittent
fragrant, windmill long extension! This is the dream? 

高高的建筑也是一种艺术品，古典、优雅，像一幅浓郁的油漆彩画！ 

到处弥漫着绿色，连空气也飘着青草味 

四周一片绿油油，绿色的惊艳，风车也停下来，陶醉在美景中⋯⋯
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The high construction is also one kind of artware, is classical, is graceful, looks like a rich paint color painting!
everywhere is filling the green, is also fluttering including the air green grass taste all around green and glossy,
the green startled colorful, the windmill also stops down, is infatuated with in the beautiful scene 。

2. 英语 写风景的句子

 一条条小河宛如蓝色的缎带缠绕着一望无际的绿色田野，远处一座座造型古朴、色彩和谐的小
屋，一派美丽动人的田园风光！

A creek twines the vast green field just like the blue color satin ribbon, a distant place modelling is being plain,
color harmonious hut, a school of beautiful moving rural scenery! 

一座座古老的风车，风车的风叶像张开的翅膀，迎风转动，与绿草、野花构成了独特的景致更为
这童话般世界增添神奇色彩！

An ancient windmill, windmill’s wind leaf opens likely the wing, rotates against the wind, with the green
grass, the wild flower constituted the unique view this fairy tale world addition mysterious color! 

一对对色彩鲜艳、精致绚丽，象征着甜蜜爱情的木鞋！还有那华丽的郁金香倾倒无数情人⋯⋯ 

郁金香飘香的季节，娇艳妩媚的女孩的笑容如花传芬芳⋯⋯ 

幽幽湖边，风车，绿草，小房，多惬意 

红红火火郁金香花田，阵阵芳香，风车悠悠转！这是梦吗？

A right color bright, fine gorgeous, is drafting the happy love sabot likely! Also has that magnificent tulip to
fall the season which innumerable sweetheart 。。 the tulip smells as sweet, the tender and beautiful
charming girl’s smiling face like flower passes on fragrantly 。。 

Spooky bund, windmill, green grass, den, satisfied prosperous curcuma fragrant flowers field, intermittent
fragrant, windmill long extension! This is the drea海蟾蜍m? 

高高的建筑也是一种艺术品，古典、优雅，像一幅浓郁的油漆彩画！ 

到处弥漫着绿色，连空气也飘着青草味 

四周一片绿油油，绿色的惊艳，风车也停下来，陶醉在美景中⋯⋯

The high construction is also one kind of artware, is classical, is graceful, looks like a rich paint color painting!
everywhere is filling the green, is also fluttering including the air green grass taste all around green and glossy,
the green startled colorful, the windmill also stops down, is infatuated with in the beautiful scene 。

3. 描写风景的英文句子
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 At 唐山职业技术学院the Edge of the Sea

The shore is an ancient world, for as long as there has been an earth and se a there has been this place of the
meeting of land and wa将来时的结构ter. Yet it is a world that keeps alive the sense of continuing creation
and of the relentless drive of life. Each time that I enter it, I gain some new awareness of its beauty and it
sdeeper meanings, sensing that intricate fabric of life by which one creature is linked with another, and each
with its surroundings.

在海边

海岸是一个古老的世界。自从有地球和大海以来，就有这个水陆相接的地方。但人们却感觉它是
一个总在进行创造、生命力顽强而又充沛的世界。每当我踏入这个世界，感觉到生物彼此之间以
及每一生物与它周围环境之间，通过错综复杂的生命结构彼此相连的时候，我对它的美，对它的
深层意蕴，都产生某种新的认识 

Under water that was安吉旅游必去的景点 clear as glass the pool was carpeted with green sponge. Gray
patches of sea squirts glistened on the ceiling and colonies of raft coral were a pale apricot color. In the
moment when I looked into the cave a little e lfin starfish hung down, suspended by the merest thread,
perhaps by only a single tube foot. It reached down to touch its own reflection, so perfectly delineated that
there might have been, not one starfish, but two. The beauty of the refle cted images and of the limpid pool
itself was the poignant beauty of things that are ephemeral, existing only until the sea should return to fill the
little cave.

在清明如镜的水底铺着一层碧绿的海绵。洞顶上一片片灰色的海蛸闪闪发光，一堆堆软珊瑚披着
淡淡的杏黄色衣裳。就在我朝洞里探望时，从洞顶上挂下一只小海星，仅仅悬在一条线上，或许
就在它的一只管足上。它向下接触到自己的倒影。多么完美的画面！仿佛不是一只海星，而是一
对海星。水中倒影的美，清澈的水潭本身的美，这都是些转眼即逝的事物所体现的强烈而动人心
扉的美——海水一旦漫过小洞，这种美便不复存在了。

4. 描写风景英语句子

 描写风景的英文句子：

The trees, like the longings of the earth, stand atiptoe to peep at the heaven.

群树如表示大地的愿望似的，踮起脚来向天空窥望。

The fish in the water is silent, the animal on the earth is noisy, the bird in the air is singing. But Man has in
him the silence of the sea, the noise of the earth and the music of the air.

水里的游鱼是沉默的，陆地上的兽类是喧闹的，空中的飞鸟是歌唱着的。但是，人类却兼有海里
的沉默，地上的喧闹与空中的音乐。

The world rushes on over the strings of the lingering heart making the music of sadness。

世界在踌躇之心的琴弦上跑过去，奏出忧郁的乐声。

                                                   3 / 7



范文网 www.wtabcd.cn/fanwen/
致力于莘莘学子，成长之路！

spring is a lot of rain,summer is hot,autumn is the best season in a year,it is cool and busy ,winter is cold and
sonetimes snowy.

春天是多雨的，夏天是炎热的，秋天是一年中最好的季节，它很凉爽而且忙碌，冬天是寒冷的，
有时会下雪。

5. 谁能给一些英语描写景色的好句子

 Gorgeous moon adorns spring night,with the earth.the sky like the face of the transparency of the sea,and
quiet,broad,and mysterious.luxuriant star,like the sea sweet little fire,twinkling,a tiny light.the fields and
villages,trees,in the quiet sleep,on the silver gauze.the hill,like clouds,like the sea island,as though to call the
night cruise ships,and shining up a red light .意思为：皎洁的月光装饰了春天的夜空，也装饰了大地.
夜空像无边无际的透明的大海，安静、广阔、而又神秘.繁密的星，如同海水里漾起的小火花，
闪闪烁烁的，跳动着细小的光点.田野、村庄、树木，在幽静的睡眠里，披着银色的薄纱.山，隐
隐约约，像云，又像海上的岛屿，仿佛为了召唤夜航的船只，不时地闪亮起一点两点嫣红的火光
。

6. 描写风景的英语句子

 1:However, some of them try to make good use of their vacations in gaining their working experiences in
summer.

2:Many of them try to enrich their social and healthy life by participating in a number of interesting outdoor
activities, include of camping with friends and family members, going to the beach or swimming at public
pools, traveling and sightseeing locally and nationally.

3:Walking on the road, the wind coming like a heat wave attacks.

4:In July, blue sky, the Sun, the clouds like a fireball seems Sun Shaohua, also disappear.

5:golden butterfly you! whom you are dancing in it not smile flowers, grasses lost their luster. oh, i see, you
are in the garden that little daisy eyes. 

6:Early summer sunshine from the dense foliage and transmission, on the ground between India and full size
coin sparkling spot.

7:summer is students’ the most favourite season because their longest vacations of the year are in summer.

8:i think autumn is the most beautiful season in a year.

9:I love summer very much. In summer, it’s hot, and sometimes it’s rainy. People wear T-shirts, shorts
and sunglasses. Girls love to wear dresses and skirts.

10:strong technical skills enhance a beautiful scene that compares traditional and contemporized
architectural styles.
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11:Other students may try to improve their academic performance by going to their summer schools.

12:Summer is when the sun shines and the butterflies dance with the flowers.

13:It was a summer afternoon. The clear blue sky was dotted with fluttering larks.

14:the leaves turn yellow in autumn.秋天时叶子变黄。

15:In summer, especially lush vegetation, holly leaves shiny shiny, elm tree with luxuriant foliage, give people
put up a thick green shade.

7. 描写风景的英文句子,要优美的

 一条条小河宛如蓝色的缎带缠绕着一望无际的绿色田野，远处一座座造型古朴、色彩和谐的小
屋，一派美丽动人的田园风光！

A creek twines the vast green field just like the blue color satin ribbon, a distant place modelling is being plain,
color harmonious hut, a school of beautiful moving rural scenery! 

一座座古老的风车，风车的风叶像张开的翅膀，迎风转动，与绿草、野花构成了独特的景致更为
这童话般世界增添神奇色彩！

An ancient windmill, windmill’s wind leaf opens likely the wing, rotates against the wind, with the green
grass, the wild flower constituted the unique view this fairy tale world addition mysterious color! 

一对对色彩鲜艳、精致绚丽，象征着甜蜜爱情的木鞋！还有那华丽的郁金香倾倒无数情人⋯⋯ 

郁金香飘香的季节，娇艳妩媚的女孩的笑容如花传芬芳⋯⋯ 

幽幽湖边，风车，绿草，小房，多惬意 

红红火火郁金香花田，阵阵芳香，风车悠悠转！这是梦吗？

A right color bright, fine gorgeous, is drafting the happy love sabot likely! Also has that magnificent tulip to
fall the season which innumerable sweetheart 。。 the tulip smells as sweet, the tender and beautiful
charming girl’s smiling face like flower passes on fragrantly 。。 

Spooky bund, windmill, green grass, den, satisfied prosperous curcuma fragrant flowers field, intermittent
fragrant, windmill long extension! This is the dream? 

高高的建筑也是一种艺术品，古典、优雅，像一幅浓郁的油漆彩画！ 

到处弥漫着绿色，连空气也飘着青草味 

四周一片绿油油，绿色的惊艳，风车也停下来，陶醉在美景中⋯⋯
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The high construction is also one kind of artware, is classical, is graceful, looks like a rich paint color painting!
everywhere is filling the green, is also fluttering including the air green grass taste all around green and glossy,
the green startled colorful, the windmill also stops down, is infatuated with in the beautiful scene 。

8. 英文的比喻句和描写风景的句子

 好句子，好词好词好句描述

描述的湖泊和海洋部门的意见：在

潮汛海涛海啸的巨浪风暴绿色的海峡海湾海滨海岛海滩海滩潮

白浪滔天澎湃奔腾呼啸咆哮的江河大海，白浪如山白浪涌动广阔

碧海青天碧江盈盈蓝草浩瀚的大海浩瀚的大海海地相海水连天我的天空和大海的波浪荡漾碧波万
顷看着滔天

●该湖是活的，层层尺度波风腾空而起，伴随着跳跃的阳光，伴随着我的心，在追逐，然后打。
 

湖轻微的耳语枯草丛，远处不时传来的12小鸭子扑哧的声音，月光在湖面上，更多的寂寞和冷清
。 

●Yebai范闪闪发光的水天一色的大海，像几片白色的羽毛般轻盈悠然漂移，漂移和移动。 

●海水满盈盈，根据夕阳下，像一个顽皮的孩子般跳跃不定，一道金光水面上的波浪。 

●湖是硬的，闪耀光芒，有如一个完美无瑕的翡翠美丽的光彩。 

●湖是静态的，一般像一面镜子，清楚地反映了蓝天，白云，红花草，绿树成荫。 

●弥漫着烟雾般的薄雾，远望巍山，只隐约分辨出灰色阴影的山一湖。 

●荡漾的大海的奇迹，她更像是一个舞者，她可以让人领略抛开烦恼，享受。 

●湛蓝的海水，让人觉得颜色太浅的绿宝石，蓝宝石的颜色是太深，垂直老师的主，这是很难描
述的。 

●阳光下闪闪发光的薄山湖的水的表面有一层亮闪闪的硬币，覆盖，像一张皱巴巴的绿色缎子。
 

描述秋霜的好词好句好段霜冻季节：

霜浓霜秋霜霜叶霜，白霜上午霜霜玉霜霜霜期霜冻霜

乌云瓦愣了薄霜霜更糟糕的白色盐白色磨砂霜天天真的晨霜露霜标志着英醚嗯霜林尽染霜的霜，
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在非常热

●早上，我拉开窗帘看，嘿！结了一层厚厚的霜花的窗玻璃上。有些人，像树，有的像丛生的草
地，很漂亮。 

的霜花，既丰富和独特神奇的例外恩典的人留下了难以磨灭的印象。 

●清晨，我的Windows和外观寒意迎面扑来院子里的树木根给小费，披上了一层霜，就像打开了
一块白花花的梅花状。 

●防寒防冻玻璃上凝结而成，在月光下改变颜色，若隐若现的闪烁。 

●桩悬崖下秋霜染成鲜红色的杂草，远远望去就像一块血色都榛ā？ 

●上午，磨砂闪烁着耀眼的阳光光。 

●的树包裹在维吾尔族图片一层霜，似乎生出一个闪闪发光的白色的叶子。 

●在树荫下，白色的霜在早上冷后午夜光泽，就像一个银白色的锦缎图案叶的影子。 

●的白霜一样有光泽，叶绿色背景上的绣有银锦绣。

更多 作文 请访问 https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/92_0.html
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